
Frotokół nr XIX/2008
z XIX Sesii Radv Powiatu Łódzkiego Wschodniego, odbvtei w dniu

28 luteeo 2008 r. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.|0 i trwała do godziny 15.10

Skład Rady Powiatu - 19 radnyclr'

Obecnych - 18 radnych.

Lista obecności radnyclr stanowi za|Lączniknr I do protokołu.

Lista obecności gości stanowi za|ączniknr 2 do protokołu.

Pkt. 1. porzcłclku obrad - otwarcie sesii i stwierdzenie quorum.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Włod zimięrz
Bereziński serdecznie powitat Radnych, Skarbnika i Zatząd Powiatu,
Kierownikow Jednostek organizacyjnych, Naczelników Wydziałow Starostwa
Powiatowęgo w Łodzi oraz wszystkich przybyłych na Sesję Rady Powiatu
Łó dd<ie go Ws cho dni e go .

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził niezbędne quorum do podejmowania
prawomocnych uchwał przez Radę Powiatu.

. Pkt. 2. porządku obrad - Przvięcie porzqdku obrad XVIII Sesii Rudv
Powiatu Łó dzkiego Ws chodniego.

Pan Wiceprzewodniczący wnióst o wprowadzenie do porządku obrad dwóch
dodatkowych punktó w doty czących po dj ęc ia uchwat :

Podjęcie uchwĄ w sprawię Wraienia opinii doĘczącej likwidacji
Samodzielnego Publicznego Zal<ładu opieki Zdrowotnej w
Wieruszowie.
Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmian budzetu powiatu łódzkiego
wschodniego na rok 2008.

Pan Bereziński Zaproponował :umlęszczenie tych Spraw jako punkt 26 i 27 i
poddat pod gtosowanie wprowadzenie tych dodatkowych punktów. W wyniku



gtosowania, przy ilości głosów: ,,Z&,, _ 1'7, ,,,przeciw'' _ 0, ',wstrzymuję się'' - 0
Radni wyrazili zgodę na wprowadzenie do porządku obrad nowych spraw.

Pan Wiceprzewodniczący poddał pod gtosowanie ptzyjęcie zmiennego
porządku obrad. W wyniku głosowania, WZry ilości głosów: ,,Z&'' 17,

,,ptzeciw,' _ 0, ,,wstrzymuję się'' 0, porządek obrad zostat przyjęty
jednogłośnie i przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2, Przyjęcie porządku obrad XIX Sesji Rady Powiatu Łodzkiego Wsclrodniego.
3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Powiatu ŁÓdzkiego Wschodniego.
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w oklesie międzysesyjnym.
5. Intelpelacje t zapytania.
6. Podjęcie rrchwały w splawie okleślenia zadań i podziału środkow Powiatowego Funduszu

Rehabilitacji osób Niepełrrosprawnych d1a Powiatu Łódzkiego Wschodniego w 2008 r.
7, Podjęcie uchwały w sprawie trpoważrrieniaZatządu Powiatu Łódzkiego Wschodniego do

zawarcia umowy z jednostką prowadzącą Warsztat Terapii Zajęciowej w Koluszkach
iptzekazulia dotacji na działalnoŚć Warsztatu Terapii Zajęciowej w 2008 r.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia zgody na przystąpienie Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzirrie do Projektu pn. ,,Dobry wybór _ |epsza przyszł.ośÓ'' w ramach Projektu
VII Programu operacyjrrego Kapitał Ludzki pod dział.anię 7.1.2,,Rozwój i
upowszeclrnianie aktylvnej integracji przez powiatowe centra pomocy rodzinie" oraz
upowazniente Zarządu Powiatu Łodzkiego Wschodrriego do udzielenia pełnomocnictw w
zala.esie dziaŁań związany ch z proj ektern.

9, Podjęcie uclrlvały w sprawie ptzyjęcta pomocy rueczowej od Gminy Tuszyn
na nrodetnizację dróg powiatowych w 2008 r'

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy rzeczowej od Gminy Tuszyn
na funkcjonowanie starrowisk pfacy Wydziałtr Komrrnikacji i Spraw obywatelskich
wUrzędzie Miasta w Tuszynie w 2008 r.

11. Podjęcie rrchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Tuszyn
na funkcjonowanie stanowisk pracy Wydziału Komunikacji i Spraw obywatelskich
w Urzędzie Miasta w Tuszynie w 2008 r.

12. Podjęcie trclrwały w spr.awie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Tuszyn
na dofinansowanie zadan z zakresu administracji architektoniczno budowlanej w 2008 r.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Tuszyn natealizację
zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa hali sporlowej dla Zespołu Szkół
Ponadgimn azjalny ch w Tuszyni e"

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetrr powiatu tódzkiego wschodniego na 2008 r.

15. Podjęcie uclrwały w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie ręa|izacji zadań zwiry'anych
z powLetzeniem zarządu nacl drogarni powiatowymi w Gminie Koluszki w Powiecie
Łódzkirrr Wschodrrim.

16. Podjęcie uclrwały w sprawie zmian w budzecie powiatrr tódzkiego wschodniego

na 2008 r.

17' Podjęcie uchwały w sprawie okr.eślenia szczegółowych zasad i trybu utnarzatia,
odraczania oraz rczkŁadania na laty spłat nalezności pienięznych stanowiących dochody

Powiatu Łódzkiego Wsclrodniego, do ktorych nie stosrrje się przepisów ustawy _

ordynacja podatkowa.
18' Podjęcie trclrwały w sprawie rrieodptatnego przyjęcia środków trwałych Iatzecz Powiatu

Łódzkiego Wschodniego od Grrriny Nowosolna.



19.

20.

Podjęcie uchwały w spr.awie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Brojce
na dofinansowanie zadan z zaklesu administracji architektoniczno - budowlanej w 200g r.
Podjęcie uchwały w sprawie rrieodp,latrrego przyjęcia środków tr.wałych natzeczPowiatu
Łódzkiego Wsclrodniego od Gniny Andrespol.
Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Programu Inwestycyjnego
dla powiatu łódzkiego wschodniego na lata 2006 * 2009.
Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji ,,Planu Rozwoju Lokalnego Powiafu Łódzklego
Wschodniego na Iata2005 -2013".
Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji ,,Strategii Powiatu Łodzkiego Wschodniego''.
Podjęcie rrchwały w spr.awie ubiegania się Powiatu Łódzkiego Wschódniego
o dofinansowanie projektow z Funduszy Unii Europejskiej.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdaniazrea|izacji,'Powiatowego Programu
PrzeciwdziaŁania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2OO7 -
2013".
Podjęcie uchwały w sprawie wytaŻenia opirrii dotyczącej likwidacji Samodzielnego
Publiczrrego Zakładu opieki Zdrowotnej w Wieruszowie'
Podjęcie uchwały w spraw.ie zrn|anbudzetu powiatu łódzkiego wschodniego na rok 2008.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
Wolne wnioski i spr.awy rózne.
Zamknięcie obrad XIX Sesji Rady Powiatrr Łódzkiego Wschodniego.

21.

22.

25.

23.
24.

26.

27.
28.
29.
30.

Pkt 3, porządku obrad - PrZfiecie protokotu z XVIII Sesii Radv Powiatu

Wiceprzewodniczący Rady poinformował radnych, Ze protokół z osiemnastej
sesji był do wglądu w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się zapoznać z
protokołeffi, W związku z czym zwrocił się z zapytanieffi, C4 Są uwagi do
protokołu z XVII[sesji.

Poniewaz nie było uwag, przystąpiono do głosowania.

Protokół z XVIII Sesji Rady Powiatu został przez Radnych przyjęty przy 16
głosach ,,Zd,,, 0 gtosach ,,ptZeciw'' i 1 głosie ,,wstrzytnuję się'''

Pkt 4. pofządkt,l obrad - Sorawozdanie z prac Zurzqdu w okresie
miedzvsesvinvm.

W.iceprzewodniczący Rady, poprosił Pana Starostę o uzupetnienie informacji z
prac Zarządu w okresie międzysesyjnym, która Została wcześniej przedstawiona
Radnym i stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Starosta Powiatu _ Pan Piotr Busiakiewicz poinformował o posiedzeniu, które
odbyto się w dniu 21 lutego, gdzie podjęto następujące decyzje:



podjęto uchwałę w sprawie okręślenia kięrunków dział.ań Zatządu
powiatu w zakresie promocji na rok 2008,
Wyrazono zgodę na wspołorganizowanie Z Łodzktm ośrodkiem
Doradńwa Rolniczego w Bratoszewicach II powiatowej wystawy
stołów wielkanocnych w Domu Kultury w Tuszynie,
Współorganizowanię X Przeglądu Artystycznego Ruchu Seniora,
Współorganizowanie konkursu na operację historyczną pod nazwą
,,operacj a Łódzka 19 I 4,,,

Ustalono plan kontroli wewnętrznej w jednostkach organizacyjnych
powiatu,
Podjęto uchwałę W sprawie zmian w budzecie powiatu łódzkiego
wschodniego,
Podjęto uchwałę w sprawie powierzenia obowiązku w zakresie
gospodarki finansowej,
P o dj ęto de cy zj ę o um orze nia naIęzno śc i gtównej,
Podjęto inicjatywy przedstawionę na sesji.

Pani Skarbnik omówiła temat umorzenia nalezności. Chodzi o studentkę,
w stosunku do ktorej uznano' ze stypendium zostało przyznane niesfusznie.
Powiat został. wezwany do zwrotu tych środków. Umorzenię wynika z faktu, iŻ
studentka wykorzystata je w dobrej więrze. Zarząd miał moiliwość podjęcia
takiej decyzji.

Pan Wiceprzewodniczący otworuył dyskusję w tej sprawie.

* Gtos zabrat Pan radny Jetry Kabat, poruszając następującę kwestię:
- poprosił o przyblizenię tematu dotyczącego wyraŻenia zgody ptzez

Zarząd na załoięnie Szkoły Przysposabiania do Pracy,
- zadat pytanie jaki jest skład osobowy, jakie sązaŁożenia i czym to

było spowodowane powołanie Zespofu Koordynacyjnego do spraw
Rozwoju Powiatu Łódd<iego Wschodniego,

- Zapytał o pocljęcie ptzez Zarząd decyzji o przeprowadzeniu naboru
do szkół.

Na pytan ia P ana Kabata udziel ono następuj ących odpowiedzi :

Pani Iwona Walter Wisiałkowska _ Naczelnik Wydziafu Polityki
Spotecznej przybl izyta zasady dziatania S zkoły Przysposabiaj ącej
do Pracy, Dotyczy to uczniów niepełnosprawnych, I<tótry będą
przysposabiani do pracy w gospodarstwie domowym. Zarząd widzi

4



za zasadrtę zat'oienie takiej szkoły, natomiast zgodę na zat.oŻenię
szkoĘ w formie uchwaty podejmie Rada Powiatu. Uczniowie
ośrodka Szkoino Wychowawczego będą mięli mozliwośc
kontynuowania nauki' Byłaby to szansa dla dzieci z kłopotami
zdrowotnymi.
Jeśli chodzi o nabor do szkół, to Dyrektorzy Szkół przedstawiają
propozycje, Są one weryfikowane przez Zaruąd Powiatu, który
decyduje o rozpoczęciu nabotu. Pani Naczelnik w rwiązLal
z decyzjami podjętymi przez Zatząd, przedstawiła szczegółowo do
jakich klas będzie prowadzony nabór i jak będzie się on ksztattowat
w roku szkolnym 200812009.
Pani Skarbnik poinformowała o powotaniu Zespotu
Koordynacyjnego i jego zadaniach. Przedstawione zostało
kształtowanie się sktadu komisji na przestrzeni kilku lat. Zę
względu na obecną zmianę sktadu komisji konieczne było podjęcie
uchwĄ powofującej novvy skład OraZ opisano nowe zadania
zespofu.
Pan Marek Jarzębski - Wicęstarosta Powiatu uzupełnił informację
odnośnie nabotu do szkół. Powiedziat' ii planowane są spotkania
z pracodawcami, ktorzy mogliby przybIiĘć potrzeby lokalnego
rynku pracy i ewentualnie przyczynic się do kształcenia uczniów,
np. poprzez stypendia.

Pkt 5. porządku obrud - Interpelacie i zapvtania.

* Pan Radny Jarostaw Suwalski zgłosił następujące zapytanta:

- w związku z vtyjazdowym, posiedzeniem Komisji które odbyło się
W Domu Pornocy Społecznej w Wiśniowej Górze, poprosił o
infonnację, kto jest wtaścicielem działk| na której znajduje się
DPS w Wiśniowei Górze.

- poprosił o udzielenie informacji jak ksztahuje się wykorzystanie
miejsc w DPS w Wiśniowej Gfuze dla potrzeb mieszkańców
powiatu łódzkiego wschodniego, czyli wskaŹnik podopiecznych z
naszego terenu w stosunku do podopiecznych z innego terenu.

W odpowiedzi Starosta Powiatu - Pan Piotr Busiakięwicz powiedział', ze nie ma
zapisu świadczącego o tym, że Powiat nie ma prawa wtasności do
nieruchomości, bądź o innych obwarowaniach. Mieszkańcy gm. Andrespol



mówią o tym, Żę przyjeidżzają spadkobiercy i sprawdzają czy obiekt jest
uzytkowany zgodnie z przeznaczeniem.

Pan Suwalski nadmienił o swoich obawach w związku Z sygnałarni o
ewentualnych spadkobiercach maj ących prawo r oszczeń do nieruchomości.

* Pan Radny Zdzisław Woźny zwtócit się z pytaniem o ustawięnie
znaków drogowych W miejscowości Stróza w Gm. Andrespol.
Podkreślił, iz sprawabyła poruszana juiwcześniej i w dalszym ciągu
nie ma na tym terenie oznakowania.

Pkt 6. porządku obrucl - Podięcie uchwatv w sprawie określenio
zudań i ^odziału środków Powiatowego Funduszu Rehabilitacii
osób Niepetnosnrawnvch dlu Powiutu Łódzkiego Wschodniego w
2008 r.

Projekt przedrniotowej uchwĄ przedstawiła Pani Łuzniak Kierownik
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Pani ŁuŻniak powiedziała,
iż w związku z podziałem środków przez Zarząd Państwowego Funduszu
Rehabilitacji osob Niepełnosplawnych dla powiatu w 2008 r. Rada Powiatu
dokonuje określenia rodzaju zadan i podziafu tych środków. Pani Kierownik
przedstawiła propozycję podziafu przyznanych środków w wysokości
I,3|0.I74 Zł, zgodnie Z ktorą przezrlaezona ona zostaje na dwa zadania:
ręhabilitacja zawodowa i społeczna. Pani Łużniak przedstawiŁa szczegótowo
te propozycje, zgodnie zzał.ącznikięm do uchwaty' Pani Łuiniakdodatą iŻp|an
finansowy funduszu jest niewiele większy niz w ubiegtym roku.

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinie Komisji Budzetu i Finansów otaz
Komisji Polityki Społecznej na temat przedmiotowej uchwĄ.

Przewodnl'Cząaa l(onrisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinformowała, iż, komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowata
przedmiotowy projekt uchwĄ.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski
poinformował, iz projekt uchwĄ został zaopiniowany jednogłośnie pozyfywnie
ptZęZ komisję.

Nie zgłoszono Llwag do przedstawionego projektu uchwały. W wyniku
przeprowaclzonego głosowania uchwata została podjęta jednogłośnie przy ilości



głosów: ,,Zd,' _ 1B, ,,przeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' _ 0 i stanowi załącznik nr 4
do protokołu.

Pkt 7. porządku obrud . Poclięcie uchwałv w sprawie unowużnieniu
Zarzqdu Powiatu Łódzkiego Wscltodniego do zuwarcia umowv z
iednostkq nrowildzt cu Wursztat Terapii Zaieciowei w l{oluszkuch i
przekazania dotucii ltu działulność Warsztatu Terapii Zaieciowei w
2008 r.

Projekt uchwaty przedstawita Pani Urszula Łuilniak. Jak powiedziała Pani
Kierownik, wiĘe się Ze zmianą wspotfinansowania Warsztatu Terapii
Zajęctowej' Jedrrostką prowadząca war.sztat jest stowarzyszenie. Zgodnie z
przepisami, w roku 2008 powiat dokłada 10 % środków ogólnego planu
finansowego warsztatu. Zaruąd musi zostać upowazniony do zwarcia
porozunr"ięnia ze stowarzyszeniem odnośnie przekazania tych środków. W roku
2008 plan finansowy warsztatu wynosi 450 000 Zł, czy|i wysokość dotacji
powiatu to kwota 45 a00 Zł,

Wiceprzewodniczący Rady poprosit o opinie Komisji Budzetu oraz Komisji
Polityki Społecznej w tym zakresie.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansow Pani Agnieszka Biała
poinformował'a, iŻ komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwĄ.

Przewodniczący l{omisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski
poinformował, iz projekt uchwĄ zostat zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie
ptzez komisję.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwĄ. W wyniku
przepl.owadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie przy ilości
głosów: ,,Zd,, _ 1B, ,,pLzeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' _ 0 i stanowi załącznik nr 5
do protokołu.

Pkt 8 porządku obrad - Poelięcie uchwatv w sprawie wvrużenia zgodv
na przvstąpienie Powiutowego Centrum Pomocv Rodzinie do
Proiektu ptt. ,,Dobrv wvbór * lepsza przvsztość', w rumaclx Proiektu
VII Programu operucvineeo Ifupitat Ludzki ,od dziułunie 7.1.2



wói i unowszecltniunie net ,ntegr&qt
centra pomocv rodzinie,, oraz upowgżnienie Zarzadu Powiatu
Łódzkieeo Wschodniego do udzielenia pełnomocnictw w zakresie
działań zwiqzunvclt z nroiektem.

Głos w tej sprawie zabrat.a Pani lJrszula Łuzniak, która powiedziała, Żę

Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie zostały zakwaliftkowane w ramach
projektow systemowych do programów ręalizowanych z wykorzystaniem
środków trnijrrych. W związku ztym, Pani Łuzniak poprosiła o wyrażenie zgody
na przystąpienie do projektu zatytułowanego: ,,Dobry wybor lepsza
przysztość,', Jeśli chodzi o projekty systemowe, Są one przewidziane do

rcalizacji na \ata 2008 . 2013. ZałoŻenia mówią o tym, ze wniosek musi byó
składany co rok i w kazdym roku kalęndarzowym będzie się kończył. Na ten rok
ptryZnana został.a kwota 323.000 r't na realizację zadań zawafich w projekcie.
Pani Łuzniak powiędziata, iz projekt opiera się na dwóch ustawach: ustawie o
pomocy społecznej oraz ustawie o reliabilitacji zawodowej i społecznej osób

niepełnosprawnych. W ramach ustawy o pomocy społecznej mozna podjąć dwa

dziat.ania, a mianowicie: aktywną integrację wychowankow w procesie

usamodzielnienia oraz aktywną integrację cudzoziemców o statucie uchodŹcy.

W ramach ustawy rehabilitacji zawodowej i spotecznej, pianowane jest wspólne
działanie z Warsztatęm Terapii Zajęciowej, dotyczące stworzenia pracowni

muzykoterapii dla osób z upośledzeniem umysłowym, a także doposazenie
pracowni plastycznej. Poza tym dla bezrobotnych osób niepełnosprawnych
moŻna stworzyć mozliwość aktywnego komunikowania się, poprzez
zaopattzenie w np. Spfzęt komputelowy otaz otganizowanie szkoleń.

Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów oraz I(omisji Polityki Spotecznej na temat przedmiotowej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Firransów Pani Agnieszka Biała
poinfornrowała, iŻ komisja jednogłoŚnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwaty.

Przewodniczqcy Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski
poinformował, iz projekt uchwaty został. zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie
ptzezkomisję.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwĄ. W wyniku
przeprowadzonego głosowania uchwała zostata podjęta jednogtośtie przy ilości
głosów: ,,,Zd,, - 18, ,,przeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' _ 0 i stanow\ załącznik nr 6
do protokołtr.



nowiatowvclt w 2008 r.

Pkt 9. porządku obrad - Pocliecie ucllwatv w sprawie nrzviecia

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu - Pani Barbara lgnatowska. Jak
powiedziała Pani Skarbnik projekt uchwĄ został przygotowany w oparciu o
uchwałę Rady Miejskiej w Tuszynie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej
dla powiatu na modernizację dróg powiatowych w 2008 roku. Gmina
wprowadzita do swojego budzetu zadania inwestycyjne na drogach
powiatowychr

- Przebudowa drogi powiatowej Górki Duie _ Jutroszew (750.000,00 zt;
ptzy czym środki gminy _ 495 ,1 7 1 ,00 zt, dotacja powiatu _ 254.829,0a ń )

- Potozenie warstwy ścieralnej na istniejącej nawięrzchni bitumicznej drogi
powiatowej od Grabowa do Szczukwina (500.000'00 zt"- środki gminy)

Pomoc tzeczowa Z grniny Tuszyn olaeślona został.a na łączną wartość
995.171,00 zt.

Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawięnie opinii Komisji Budzefu i
Finansów na tenrat przedmiotowej uchwaĘ.

Przewodnicząca Komisji Budzętu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinform owata, iż komisja j ednogłośnie pozyfinie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwaty.

Nie zgł.oszono uwag do przedstawionego projektu uchwĄ. W wyniku
przeprowadzonego głosowania uchwała został.a podjęta jednogtośnie prry ilości
głosów: ,,Zd,, - 18' ,,ptzeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' - 0 i stanowi załącznik nr 7
do protokotu.

Pkt I0. porz,ątlku obracl - Pocliecie ucltwutv w sprawie przvieciu
pomocv rzeczowei od Gminv Tuszvn n& funkcionowilnie stunowisk
prucv Wvdziału Ibmlmikucii i Spraw obvwatelskich w Urzedzie
Miasta w Tuszvnie w 2008 r.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt powyzszej uchwaty, ktory powstał w oparciu
o uchwatę Rady Miejskiej w Tuszynie. Pomoc rzeczowa polega na



udostępnieniu potnieszczen znajdujących się w siedzibie Urzędu Miasta
Tuszyna na potzeby funkcjonowania stanowisk pracy Wydziału Komunikacji i
Spraw obywatelskich. Wartość pomocy określono na kwotę 2.600,00 zł.

Pan Wicęprzewodnllzący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedmiotowej uchwaĘ.

Przewodnicząca Komisji Budzetrr i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinformowała, iŻ komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwaĘ'

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwĄ. W wyniku
przeprowadzonego głosowania uchwała został.a podjęta jednogtośnie przy ilości
gtosów: ,,Zd,' - 18, ,,przeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' _ 0 i stanowi załącznik nr 8
do protokołu.

Pkt 11. porząclku obracl - Podięcie ucltwałv w spruwie przviecia
nomocv finunsowei ocl Gminv Tuszvn na funkcionowanie stanowisk
prucv Wvdziutu Ifumwtikucii i Snraw Obvwatelskiclt w Urzedzie
Miasta w Tuszvnie w 2008 r.

Jak powiędziała Pani Skarbnik uchwała została przygotowana na podstawie
UchwaĘ Rady Miasta Tuszyn. Gmina Tuszyn przeznaczyła pomoc fi'nansową
na funkcjonowanie tych stanowisk w kwocie 56.650,00 zt z rozbiciem na
wydatki biezące - 446.000 zł na ot&Z tl& wydatki inwestycyjne 12.050 zt. Pani
Skarbnik dodała, iz wysokość kwoty jest taka o jakąwystępowano.

Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienię opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedmiotowej uclrwaĘ.

Przewodnlcząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinformowała, iŻ komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowata
przedmiotowy proj ekt uchwaĘ.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwĄ. W wyniku
przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ptzy ilości
głosów: ,,Z&'' - 1B, ',przeciw'' 

_ 0, ,,wstrzymuję się'' _ 0 i stanowi załącznik nr 9
do protokołu.
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Pkt 12. porządku obracl - Podiecie ucltwułv w sprawie przviecia
pomocv finunsowei ocl Gminv Tuszvn na dofinansowanie zuduń
z zakresu administracii urchitektonicztto budowlanei w 2008 r.

Pani Skarbnik poinformowała, iz Rac1a Miejska w Tuszynie równiez wcześniej
podjęta uchwatę w przedmiotowym zakresie, udzie|ając pomoc finansową w
wysokości 68'940,00 zł w forrnie dotacji celowej Z przeznaczeniem na
dofinansowanie zadań z zakresu administracji architektoniczno - budowlanej w
2008 r.

Pan Wiceplzewodniczący poprosił o przedstawięnie opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedmiotowej uchwaty.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinformowała, iŻ komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała
przedrniotowy proj ekt uchwĄ.

Nie zgtoszono uwag do przedstawionego projektu uchwĄ. W wyniku
przeprowadzonego głosowania uchwała został'a podjęta jednogłośnie przy ilości
głosów: ,,Zd,, _ 18,,,przeciw'' _ 0, ,,wstrzymuję się,'_ 0 i stanowizałącznik nr
10 do protokofu.

Pkt 13. porządku obracl - Podięcie uchwutv w sprawie przviecia
Tnunsowei od Gminv T na realiz.acie zadania

inwestvcvinego nn. .,Buclowcl ltuli sportowei dlu Zespołu Szkół
Ponadgitrut azi ulnv clt w T us zvnie ".

Pani Skarbnik powiedziata, ze Gmina Tuszyn w ramach budzetu uchwalonego
na rok 2008, pTzeznaczyta kwotę 600.000,aa zł w formie dotacji celowej z
przeznalzęniem na realizację zadania inwestycyjnego pn. ',Budowa hali
spor1owej dla Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tuszynie''. Pani skarbnik
powiedziała, iz Powiat przeznaczył w swoim budzecie na ten cel kwotę
600.000,00 zł.

Pan Wiceprzewoclniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedmiotowej uclrwaĘ.

11



Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansow Pani Agnieszka Biała
poinformowała' iz komisj a pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały przy ilości głosow: ,,Zd,, _3,,,przeciw,, _2.

Pan Bereziński otworzył dyskusję w tyrn tęmacie.

Głos zabrał Pan Radny Andrzej opala, który przypomniał' iż' wcześniej
zaL<ładano pozyskanie środków na ten cel z TOTALIZATORA
SPORTOWEGO, a teraz śroclki te znalazły się w budzecie powiatu. Pan opala
powiedział o swoich wątpliwościach co do ptzeznaczenia środków z budzetu na
budowę hali, mirno udzielenia pomocy finansowej przęz Gm. Tuszyn. Powołał
się przy tyrn na słaby nabór clo szkoły i niewielką ilość uczniów. Jego zdaniem
mozna te środki przeznaczye na Dom Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze.
Pan Radny podniósł równiez temat złego stanu dróg w Gm. Koluszki, gdzie tez
powinny byó kięrowane środki finansowę. Zadanię tetmomodetnizacji w
zespole szkoł Ponadgirnnazjalnych TrIr" 2 w Koluszkach i skąd będą pozyskane
środki na tąinwestycj ę'

Pan Beręziński powiedziat, Że są to porównywalnie do innych zadan środki,
gdzie przy pomocy Gm. Tuszyn moina dokończyó budowę szkoły.

Pan Wicestarosta powiedział, iŻ wyst4pienie Gm. Tuszyn Z pomocą finansową
zmobilizowało powiat do podjęcia działan w tym zakresie. Pan larzębski dodał,
iiha|i spor1owej nie posiacla równieŻ Zespot Szkól Ponadgimnazjalnych Nr 1 w
Koluszkach. Zarząd Powiatu wystąpił do Zaruądu Wojewodńwa o umieszczenie
powiatu W proglamie rozwojubazy sporlowej, gdzie um\eszczone będąte dwie
inwestycje. Aby uzyskać częściową refundację nalezy rozpocząć inwestycję i
wtedy występowaó o pierrtądze zTotaltzatora Sportowego. PanJarzębski dodał,
iz nie byłyby to lraie tylko dla uczniów. ale słuzytyby równiez mieszkańcom.
Powiedział równiez, ze nie będzie a tym cierpiała inwestycja w DPS
w Wiśniowej Górze ani inwestycj a pn. Termomodernizacja Zespofu SZkół
PonadgirnnaĄalnych Nr 1 w Koluszkach. Poinformował pokrótce o działaniach
zwięany ch z Ę m przedsięwzi ę ciem.

Pan Radny lerzy l(abat powieclział, iż' był zdania ze sŁuszne jest ptzeznaczenle
tych środkow na buclowę lrali chociaiby ze wzg|ędu na przeznaczenie przez
gm. Tuszyn Znaeząaych środków na modemizację dróg powiatowych.

Pan Radny Babski zadał pytanie na temat mozliwości pozyskania środków na
ten cel ze środkow unijnych orazjakich przesunięć proponuje się dokonać w
budzecie dla zagwarantowania tych środkow.
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Głos zabrat. Pan Maciej Wor.opaj kięrownik Referatu ds' Funduszy
Strukturalnych Unii Europejskiej, ktory poinformowat o mozliwościach jakie
otwierają się w związku z przystąpieniem do inwestycji.

Pani Skarbnik odpowiadając na dalszą częśc pytania Radnego Babskiego,
nawiązała do kolejnego projektu uchwaty, dotyczącęgo zmian budzetu powiatu.
Pokazanę są tarn środki na realtzację tego zadania. Po stronie dochodów
wprowadzone zostają nowe dochody pochodzące Z odszkodowania za
nieruchomościprzeznaczonych na pas autostrady A.1 na terenie gm. Tuszyn. Te
właśnie środki zapisane zostają w budzecie powiatu na rcalizację nowego
zadanra inwesfycyjnego w gm. Tuszyn.

Pan Wiceprzewoclniczący zarządz|t głosowanie, w wyniku którego przy ilości
gtosów: ,,Zd', - 14, ,,przeciw'' - 4, ,,wstrzyrnuję się'' * 0 uchwała została podjęta
i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Pkt 74. porządku obrad - Poclięcie uchwałv w spruwie zmianv
budżetu nowiatu łódzkiego wscltodniego na 2008 r.

Przedmiotowy projekt uchwały więe się z propozycjami przedstawionymi przy
omawianiu poprzedniej uchwĄ.

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego przy ilości głosow: ,,Za', _ 14,

,,pIZeCiW'' - 4, ,,wstrzymuję się'' 0 uchwała została podjęta i stanowi
załączniknr 12 do protokotu.

Pkt 15. porządku obrgd . Podiecie ucltwatv w snruwie wvrużenia
zgodv na przekazanie realizacii zadań zwiqzanvclt z powierzeniem
zarzqdu nad clrogumi nowiatowvmi w Gminie Koluszki w Powiecie

Projekt uchwĄ przedstawiony został ptzez Pana Starostę, który na wstępie
powiedział, ii Zarząd Powiatu od dawna czynIt starania - przł poparciu
Radnych, o przekazanie zaruądu nad drogami powiatowymi gminoffi, W których
drogi te się znajclują. Po rozmowaclr otrzymano Z gm. Koluszki informację, iz
jest w stanie przejąc zarząd nad drogarni' W wyniku rregocjacji ustalono kwotę
9.000 zł za km dr.og. Pan Starosta w imieniu Zarządu poprosił o wyrazenie
zgody fla Zawarcie tego porozumienia. Wystąpiono równiez do gmin Nowosolna
oraz Andrespol w tej kwestii.

13



Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedrniotowej ucirwały.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinforrnowała, iŻ komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowata
przedmiotowy projekt uchwĄ.

Pan Wiceprzewodniczący' poprosił o przedstawienie opinii Komisji
Bezpieczeństwa. ochrony Śroclowiska i Gospodarki na temat przedmiotowój
uchwĄ.

Przewodnlczący komisji Pan Jerzy I(abat powiedział, iż, opinia komisja jest
pozytywna w wyniku głosowanta: ,,Zd,, _ 4, ,,ptzeciw.'' - 1. Istnieją wątpliwości
co do wysokości środków, które trafiająna drogi powiatowe.

Głos zabtał Pan Raclny opala, ktory v,ryrazit opinię, iz środki ptzekazane na
utrzymanie dróg powiatowych w grn. Koluszki są zby niskie, ze względu na Zty
stan tych dróg. Parr Radny przypomniał, jakie inwestycje drogowe prowadzone
byĘ za poprzedniej kadencj i.

Pan Wiceprzewodniczący zaruądz|ł głosowanie, w wyniku którego przy itości
gtosów: ,,Z&,, _ 17, ,,przeciw'' _ 1, ,,wstrzymuję się'' - 0 uchwała zostałapodjęta
i stanowi załączniknr 13 do protokołu.

Pkt 16. porządku obrad - Pocł'ięcie uchwatv w sprawie zmian w
budżecie powiatu łódzkiego wscłeodniego na 2008 r.

Pani Skarbnik powiedziała, iŻ projekt jest związany Z podjętą decyzją o
przekazaniu zaruądu nad drogami powiatowymi gln. Koluszki. Kwota
przewidziana na terr cel wynosi 292.275 zt, czy|i 9.000 z-ł za km. Przewiduje się
zawarcie porozumienia z drriem 1 kwietnia 2008 r. W projekcie uchwĄ
pokazuje się zmniejszenie wydatkow związanych zbieŻącym utrzymaniem dróg
oraz zwiększenie kwoty dotacji rra wydatki biezące.

Pan WicepzewodnrcZący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedmiotowej uclrwaĘ.

Przewodnicząca Korrrisji Budzetu i Firransów Pani Agnieszka Biała
poinformowała, ii komisja jeclnogłośnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwały'

L4



Pan Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego przy ilości
gtosów: ,,Z&,, - 17,,,przeciw'' _ 1,,,wstrzyrnuję się'' _ 0 uchwatazostał.apodjęta
i stanowi załączniknr t4 do protokofu.

Pkt 17. porządku obrud - Podięcie uclmatv w sprawie określenia
szczegÓłowvclt zasatl i tlrybu umarzaniu, odraczaniu oraz rozkładania
na ratv sptut należności pieniężnvclt stanowiqcvclt dochodv Powiutu
Łódzkiego Wscltodniego, do którvch nie stosuie sie nrzepisów ustuwv
- Ordvnacia nodatkowa.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skańnik, która powiedziała iz nastąpiĘ
zmiany przepisów o finansach publicznych, gdzie wszystkie przepisy
dostosowywane Są clo przepisów Unii E,uropejskiej. Przepisy te zostaĘ
wprowadzone do przedmiotowego proj ektu.

Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawięnię opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedrniotowej uchwaĘ.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinformował'a, iż komisja jednogtośnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwaĘ.

Pan Wiceprzewodniczący zaruądz|ł gtosowanie, w wyniku którego przy ilości
głosów: ,,Z&,, - 16, ,,ptzeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' _ 0 uchwała zostat'a podjęta
jednogłośnie i stanowt załącznik nr 15 do protokołu.

Pkt. 18. porządku obracl - Podięcie ucltwah w sprawie nieodpłatnego
nrzvieciu środków trwatvch nu rzecz Powiatu Łódzkiego
Wschodniego od Gminv Nowosolna.

Projekt uchwĄ przedstawiła Pani Skarbnik. Inicjatywa uchwałodawcza jest
wynikiem podjęcia uchwĄ ptzęz Radę Gminy Nowosolna w sprawie
nieodptatnego przeL<azania środków trwĄch na rZęcZ powiatu łódzkiego
wschodniego w związku z zakonczeniem realizacji inwestycji pn. ,,Budowa
chodników w drogach powiatowych - ul. Gtownej w Kopance, w Skoszewach
oraz uI. Wiączyńskiej w Wiączyniu Dolnym w Grninie Nowosolna''. Wartość
przekazanej pornocy firransowej wynosi łączrrie 873.897 ,24 zł..
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Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przeclstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansow na temat przedmiotowej uchwaĘ.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinformowała, iż' kornisja jednogłośnie pozytywrie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwały.

Pan Wiceprzewodniczący zarządzit gtosowanie, w wyniku którego przy ilości
gtosów: ,,,Zd, _ I7, ,,przeciw'' _ 0, ,,wstrzyrnuję się'' _ 0 uchwata została podjęta
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 cio protokotu.

Pkt 19. _ porządku obrad - Fodięcie uclruatv w sprawie przvięciu
pomocv finansowei od Gminy Bróice nu dofinansowunie zadań z
zakresu udministracii arclcitektoniczno - buclowlanei w 2008 r.

Pani Skarbnik poinformowała, iŻ Rada Grniny Brójce podjęła stosowną
uchwałę, przekazując pomoc finansową w kwocie f9.240,00 zł na
dofinansowanie zadań z zal<resu administracji architektoniczno - budowlanej
w 2008 r.

Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przedrniotowej uchwĄ.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biata
poinformowata, ti komisja jednogtośnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwały.

Pan Wiceprzervodniczący zaruądzit głosowanie, w wyniku którego przy ilości
głosów: ,,Z&', _ 18, ,,przeciw,' - 0, ,'wstrzyrnuję się'' - 0 uchwata została podjęta
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Pkt 20. porządku obracl - Poclięcie ucltwułv w sorawie nieodpłutnego
n"zvięciu środków trwatvclt na rzecz Powiatu Łódzkiego
Wscltodniego od Głninv Andrespol.

Projekt uchwĄ przedstawiła Pani Skańnik, ktora powiedziała, iz jest to
związane z zakonczeniem reaiizacji inwestycji pn' ,,Budowa kładki dla ruchu
pieszego w drodzę powiatowej Nr 2912 E ui. Brzęzinska w Bedoniu
Przykościelnyrn w glrrinie Andrespol w powiecie łóclzkim wschodnim''' Wartość
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środka trwatego przekazanego ptzęz fla tzecz powiatu od gminy Andrespol
wynosi 715.586,28 zł.

Pan WiceprzewodnLczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów na temat przeclmiotowej uclrwaty.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinformowała, iz konrisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwały.

Pan Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie, w wynikrr którego przy ilości
głosów: ,,Zd,, _ 18, ,,przeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' - 0 uchwała została podjęta
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18 do protokołu'

Pkt 21. pora,ądku obrucl - Podiecie uclwałv w sprawie aktuulizacii
Wieloletniego Programu Inwestvcvinego clla aowiatu łódzkiego
wscltodniego na lata 2006 - 2009.

Pani Skarbnik powiedziata, ie projekt uchwały jest wynikiem wcześniej
pocljętych uchwał i polega na aktualizacjt tabeli.

Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finansów oraz l(omisji Polityki Społecznej natemat przedrniotowej uchwaĘ.

Pzewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biata
poinformowała, iz komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy proj ekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społeczrrej Pan Jarosław Suwalski
poinformował, iz komisja jednogłośnie pozytywrrie zaopiniowata przedmiotowy
projekt uchwały.

Pan Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego przy ilości
głosów: ,,Z&,, _ 18, ,,przeciw,' _ 0, ,,wstrzymuję się'' _ 0 uchwała został'a podjęta
jednogłośrrie i stanowi załącznilr nr 19 do protokołu.

Pkt 22. porzqdku obrucl * Podiecie uclruatv w sarawie aktualizacii
,,Ptąłau R'ozwoiu Lokulnego Powiatu Łódzkiego Wscltodniego na
lutu 2005 - 2013".
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Pan Maciej Woropaj - Kierownik Referatu ds. Funduszy Strukturalnych Unii
Europejskiej i Promocji Powiatu, powi edział, iz istnieje konieczność aktua|izacji
tego clokuntentu,1a\ aby był spójny z osiami priorytetowynri określonymi ptzćz
dokrrrnenty definiujące obszary, przedmiot i zaktes dofinansowania
pochodzącego zę środków Unii Europejskiej' Jest to związane Z
wprowadzenienr zadań inwestycyj nych.

Parr Wiceprzewodniczący poprosił o pr.zeclstawienie opinii Komisji Budzetu i
Finarrsów oraz Komisji Polityki Społecznej natetnat priedmiotowej uchwafu,

Przewodrricząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biata
poirr1br.mowa'1a, iz kornisja jednogłośrrie pozytywnie zaopiniowała
przeclmiotowy proj ekt uchwaty.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarostaw Suwalski
poinformował, iz komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projeitt Lrclrwa.ły.

Pan Wicepr.zewodniczący zarządztt głosowarrie, w wyniku którego przy ilości
głosórv: ,,Zd', - 18, ,,przeciw,'- 0, ,,wstrzyrrruję się'' - 0 uchwałaiostałapodjęta
jedrrog-łośrrię i stanowt załącznik nr 20 do protokołu.

Pkt. 23. porz,ądku obrercł - Pocliecie uchwałv w sprawie aktualizacii
,,S t r ate g ii P o wiut łt Łó clz kie g o Ws c lt o cln ie g o,,.

Pani Skarbnil< powiedziała, iż aktualizacja d,otyczy to zakresu poprzednich
ucl"rrvał.

Nie zgłoszollo uwag.

Palr Wicepl.zewodniczący poprosił o przedstawięnie opinii l(omisji Budzetu i
Finlrtrsow na temat pr.zedrniotowej uchwały.

Przcrvodnicząca l(omisji Budżetu i Finansów Pani Agnieszka Biała
poinloi.lrrolvala, iż kornisja jeclnogłośnie pozytyr,vnie zaopiniowała
przeclrrriotowy proj ekt uchwały.

Pan !/ioepr.zewodntlząCy zarządził g,tosowanie, w wyniku którego przy ilości
głosorł,: ,,Zd,, - 18, ,,przeciw'' - 0, ,,wsttzymuję się'' - 0 uchwat a iostałapodjęta
jedrloglośnie i stanowtzałącznik nr ft d,o pr.otokołrr.
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Pkt 24. porządku obrad - Pocliecie ucltwatv w sprawie ubieęania sie
Pawiłgtu Łódzkiego Wscle odniego o clofinansowanie nroiektów z
Ftuztł tszv Unii E uropeiskiei.

Pan N4aciej Woropaj uszczegółowił tytuł przedmiotowej uchwĄ i będzie on
brzrrrilł: w sprawie starrowienia o kier.urrkach działania Zarządu Powiatu
Łóclzi<iego Wschoclniego w pr.zedrniocie ubiegania się o środki finansowe
na doirnansor,r,anie zadan lealizowanych w ramach projektow finansowanych
ze śrcclliórv Europejskiego Funduszu Spotecznego _ Programu operacyjnego
Kapitai Luclzki oraz Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego
Regiolrallrego Plogr.:rrnu operacyjnego WojewodztwaŁodzkiego''. (Jchwałama
ws]ia;:-ró kier'Lrirki działania Zarządu. Unrozliwi to opracowywanie projektów,
skł:icilriiie rt'niosków i zabezpieczenie środków. Nie zmieni się to, ze Rada
powiiriLi bęclzie poclejrnowata decyzje o przystępowanie do projektów.

Parr \Viceprzewodrriczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budzetu
i Fjlllrrłsorv tra temat przednriotowej uchwały.

Przctt'l;cll.riozącer l{omisji Budzetu i Firransów Pani Agnieszka Biała
poinli;l.rlloivała, iŻ konrisja jednogłośrrie pozytywrrie zaopiniowała
przedllliotowy proj ekt uchwaĘ.

Pall ...'1iceprzerł,odniczący zarządzit głosowanie, w wyniku którego przy ilości
głostill,: ,..Za,, _ 1B, ',ilrzeciw'' - 0, ,,wstrzymuję się'' - 0 uchwała została podjęta
jeci;l.lliośrric i stanorvi zaŁączniknr 22 do protokołu.

PI;t 2 5, :;t;ł,zc{r|kł,ł obrucl - Pocliecie ucllwatv w sprawie przviecia

sp, łi t:, tl złł łt łł is z reali
B,,-..,.'..ł}!.:,i:; cr"rrr Ałrtvwizacii Lokuhrcgo Rvnku Pracv na lata 2007 _
2Ai-;',

Parl -ł.'i.zl,szttr1. Błaszczyk Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Łódź _
Ws'-']li.'rl 1ll,'.cr1stawił sz-czegołowo cel progranru i sprawozdanie z jego tealizacji
('], ... r l.'. rlz't j 

: l ; t i c s Lano rvi zatącznlk do przednriotowej uchwaĘ).

Pai. .,iccillzervodniczący poprosił o pr.zedstawienie opinii Komisji Polityki
Spo l'c c zr-iej na temat przec1miotowej uchwały.

'' ...'ll)i..;,licl, tiolnisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski
].....iill., 'l.;|" 17 iłorlisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy
-'r., if.l;',:.ilV.
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Pan Radny Kabat zadat pytanie o zatrudnienie osób bezrobotnych w celach
porządkowych, a konkretnie jaka jest przy czyna rnałej ilości o'ou biorących
ydział w tych pracach. Pan Kabat nadmiónii o bob,ze wykony.wanej pracy pi,",
PUP.

Pan Błaszczyk odpowiadając na powyzsze pytanie, powiedzi ał, iż' program bytprogramem regionalnym realizowanym w dwóch edycjach. Mała Iiczba osób
biorących w nim udział była wynikiem ottzymania niskich środków na ten cęl.

Pan Wiceprzewodniczący zarządzlt głosowanie, w wyniku którego przy ilości
głosów: ,,Z&,, - 18, ,,przeciw'' _ 0, ,,wstrzymuję się'' - 0 uchwał a łostałapodjęta
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 23 d; p.ótttoi.'.

Pkt 26. porządku obrad -inii do
uclt
ielneso

wiera ra
o Zakł.

w Wier

Projekt uchwĄ przedstawiony zostat przęz Pana Wicestarostę Marka
Jarzębskiego. Powiedział, ze opiniowanie takiego działania wynika Z ustawy o
zaI<ładach opieki zdrowotnej. Starostwo wieruszowskię v\rySt4piło z prośbą o
opin]e w tej sprawie. Pan Wicestarosta podkreślit, iŻ Zarząó 

"i! wyraz1ł swojej
opinii w tej sprawie, gdyż dwie osoby głósowały ,,Za,, i dwie osoby ,,przeciw,,.

Pan Wicepzewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Polityki
Społecznej na temat przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski
poinformował, iz komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwĄ.

Pan Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego przy ilości
głosów: ,,Z&,, _ 72, ,,,przeciw'' - 4, ,,wstrzymuję się'' _ 1 uchwał a łostałapodjęta
jednogłośnie i stanowizałączniknr 24 do prótókotu.

Pkt 27 porządku obracl - Pod. . uchwatv w s-. ' ,' zmian buclżetu
"",'viatu łódzkingo wschodninęo na rok 2008.-
Inicjatywa powstała po otrzymaniu Decyzji Wojewody Łódzkiego odnośnie
przekazania dotacji dla powiatu. Pani Skarbnik pówiedziata pokrótce o
wprowadzonych zmianach.

w
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Pan Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu
i Finansów na temat przedmiotowej uchwaĘ.

Przewodnicząca Komisji Budzetu i Finansów Pani Agnieszka Biata
poinformowaŁa, iŻ komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowaŁa
przedmiotowy proj ekt uchwaty.

Pan Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego przy ilości
głosów: ,,Z&', _ 15, ,,ptzeciw'' _ 0, ,,wstrzymuję się'' - 0 uchwała został.a podjęta
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Pkt 28. porządku obrad - odpowiedzi na interpelucie i zapvtaniu.

Pan Dariusz Łukowiak Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego,
Rolnictwa i ochrony Środowiska odpowiedział na zapytanie Pana WoŹnego
odnośnie braku znaków w Wiśniowej Górze. Pan Naczelnik poinformował., ii
przygotowywany jest projekt otganizacji ruchu na tym terenie w zvviązku z
reaLizacjąinwestycji na ul. Tuszyńskiej i proponuje wstrzymac się do momentu
jego zatwierdzenia.

Pkt 29. porządku obrad - Wolne wnioski i snruwv różne.

Pan Konrad Kobus poprosił o ustalenie tenninów posiedzen komisji w celu
zaopiniowania wykonania budzetu 2a2007 rok.

Pkt 30. porządku obrad - Zamkniecie obrud XIX Sesii Rudv Powiatu
Łó dzkieg o Ws clt o clniee o.

Pan Wiceprzewodniczący Włodzimierz Bereziński podziękował wszystkim za
udział.i zamknąobrady XIX Sesji Rady Powiatu.

Na Ęm protokół zakonczono.
Protokołowała: D. Piekarek
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